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§1 OFMA Ordförande Benny Åkesson förklarade genom att manligt smälla
handen i bordet det nya läsårets första möte officiellt öppnat, och
fortfor med att hälsa alla glada ansikten samt tillhörande ägare
välkomna.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes raskt och kvickt.

§3 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt att godkänna dagordningen utan ändringar.

§4 Meddelanden Ordförande Benny meddelade att han nyligen hade varit på SRX-
möte, och att den största nyheten därifrån var att kursutvärde-
ringssystemet troligen kommer att ändras. Ett pappersbaserat
system med cirka 25 frågor på formen kryssrutor testas nu hos
K och W, och om försöket faller väl ut, kommer detta troligen
att införas på hela LTH. Kansliet kommer i så fall att sköta om
utvärderingarna i fortsättningen.

En kort diskussion följde, och resultatet var försiktig optimism
inför förändringen. Fördelarna är att utvärderingarna görs un-
der lektionstid och att SRD inte längre behöver göra utvärde-
ringarna – nackdelarna är utebliven inkomst för SRD, och risk
för mindre kontroll över uppföljningen av utvärderingarna. Mö-
tet var överens om att det vore synd om möjligheten att ge fria
kommentarer försvann - kanske kan sådana läggas till på utvär-
deringarna till data, så kan SRD sammanställa endast just dessa
själv? Ännu värre vore om SRD inte längre kunde begära utvär-
deringsmöten med lärare i kurser som behöver förändras, med
risk på sikt att kursutvärderingarna inte får särskilt stor effekt på
kursernas utseende.

Benny meddelade vidare att det ligger ett förslag om att införa en
allmän civilingenjörsutbildning, utan någon speciell inriktning
på data, elektro el. dyl. Denna är i första hand tänkt för högsko-
leingenjörer eller motsvarande som vill bygga på sin utbildning,
men inte vill läsa en specifik, befintlig gren.

§5 Kursutvärderingar Alla kursutvärderingar från tidigare läsperioder är färdiga. Ut-
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värderingsmöten har hållits i kurserna Datorteknik samt Männi-
skan och tekniken. Datortekniken var i stort sett bra, och föränd-
ringarna således inte väldigt omfattande, men Människan och
tekniken var sämre och skall omarbetas ordentligt. Det kan vara
värt att följa upp omarbetningsprocessen.

§6 Höstens verksamhet Mötet enades om att det var bra att som tidigare ha lunchmö-
ten varannan vecka. Som bra komplement kunde man tänka sig
kvällsmöten under avslappnade former, för att diskutera frågor
fritt.

Utdelning av utvärderingarna kommer på näst-nästa möte, när
KA har stängts igen.

Under nästa möte kommer stor vikt att läggas på att introducera
och engagera nollan i SRD, vilket givetvis är viktigt för att nollan
ska kunna påverka sin utbildning. D-nollor och C-nollor kom-
mer att behandlas var för sig, eftersom utbildningarna skiljer sig
ganska rejält.

§7 Övrigt Årskurs D01 har problem med att kursen Objektorienterad mo-
dellering och design är oengagerande och oklar. Årskursrepre-
sentanterna för D01 ska prata med läraren.

René och Emina anser att JDeveloper skall introduceras i lämp-
liga kurser från avdelningen CS, för att underlätta byggandet av
Java-program. Önskemål uttrycktes om att få till stånd ett kvälls-
möte med diskussion angående detta.

Det fanns en viss enighet i att CS saknar djup, och att framförallt
kurser som behandlar databaser och webbsystem skulle vara av
intresse. Kvällsmöte även här?

§8 OFMA Ordförande Benny Åkesson förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Jacob Gradén
Sekreterare

Benny Åkesson
Ordförande
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